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متن پرسش

سلام علیکم متاسفانه نسبت به خداوند متعال سوء ظن زیادی دارم.همیشه فکرمیکنم آینده ام بد

است.خوشبخت نمیشوم.کلا ناامیدم به خاطر اینکه خیلی در زندگی سختی کشیده ام.اما چه کنم که

وارد قلبم کنم که خداوند قادر متعال و ارحم الراحمین است؟خیلی نگران آینده ام هستم و می ترسم پر

از تنهایی باشد.

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: برای خود یک زندگی را تعریف نکنید و از خدا بخواهید آن زندگی را به شما

بدهد. سعی کنید وارد مرحلهای شوید که به خدا بگود چون تو را ربّ خود میدانم و میدانم رحمت

تو واسعه است، پس هرچه تو میخواهی میخواهم، تا راههایی در جلو شما باز شود که سعادت و

خوشبختی شما در آن است. در ضمن از گوهر تواضع و مهربانی غافل نباشید. موفق باشید


